

Lemit

Restore the brilliance of the tarnished wood, with its enriched oil formula. Lemit cleans, protects and polished with one quick operation.

يعيد للخشب الملمخ لمعانه بفضل تركيبته الغنية بالزيوت. هذا المنتج ينظف ويحمي ويلمّع بعملية بسيطة سريعة.



COMPOSITION:

silicon compound

التركيبية والمحتويات:

SIDE EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS:

IF IN EYES: Flush with plenty of water. Get medical attention if irritation persists. IF ON SKIN: Wash skin with plenty of soap and water. Get medical attention. IF INHALED: Remove victim to fresh air. Apply artificial respiration if indicated. IF INGESTED: Call a physician or Poison Control Center immediately. Never give anything by mouth to an unconscious person.

WHERE TO USE: On real wood furniture and doors.

HOW TO USE: Lemit is easy to use, shake spray and apply on the surface. Wipe with a clean soft clothe.

WHY TO USE: Durable high gloss, dust free and protective coating. Moisture resistant, Lemit protects finish for longer service life.

PROPERTY: Restore the brilliance of the tarnished wood, with its enriched oil formula. Lemit cleans, protects and polished with one quick operation.

DILUTION: Do not dilute.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: في حال ملامسة العينين، الغسل بالماء جيّداً. استشارة الطبيب في حال استمرار الانزعاج. في حال ملامسة البشرة، الغسل بالماء والصابون جيّداً واستشارة الطبيب. في حال تنشق المنتج، نقل الضحية إلى مكان تتنشق فيه هواء منعشاً وممارسة التنفس الاصطناعي إذا اقتضت الحاجة. في حال ابتلاع المنتج، الاتصال بالطبيب أو بمركز مكافحة التسمم في الحال. عدم إعطاء الضحية أي دواء عن طريق الفم في حال كانت فاقدة للوعي.

أماكن الاستعمال: على الأثاث والأبواب المصنوعة من الخشب الحقيقي.

كيفية الاستعمال: هذا المنتج سهل الاستعمال إذ يكفي تحريك الزجاجية ثم رشه على السطح المراد تنظيفه ومسحه بقطعة قماش ناعمة نظيفة.

أسباب الاستعمال: يعطي الأثاث والأبواب لمعناً عالياً ويغطيها بطبقة تحمي من الغبار والرطوبة لضمان عمر أطول لها.

خصائص المنتج: يعيد للخشب الملمخ لمعانه بفضل تركيبته الغنية بالزيوت. هذا المنتج ينظف ويحمي ويلمّع بعملية بسيطة سريعة.

التذويب: لا يتم تذويبه.

available in 250mL

متوفّر بحجم ٢٥٠ مل